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БЕОГРАД - Министар спољних послова Србије Вук Јеремић оценио је, после самита
ЕУ-Западни Балкан, да "више нема аргумената да је мањак регионалне сарадње
препрека за европску интеграцију" и да је "сада на потезу Европска унија (ЕУ)".

  

"Надам се да ће Европа у данима и у недељама које су пред нама на позитиван начин
реаговати на скуп у Сарајеву", рекао је Јеремић гостујући у дневнику Радио-телевизије
Србије, уз оцену да је самит у Сарајеву "испунио очекивања".

  

Говорећи о конкретним корацима за Србију, сеф српске дипломатије је рекао да
Београд "очекује да почне процес ратификације уговора о стабилизацији и
придруживању већ на следећем састанку".

  

"Мислим да су се стекли услови да се донесе таква одлука. Мислим да после Сарајева
сви имамо разлог више да будемо оптимисти", навео је Јеремић.

  

Поводом учешћа званичника из Приштине, Јеремић је рекао да је Србија успела да се
избори за оно зашта се залагала од почетка, а то је да "привремени органи Приштине
буду представљени под јасним патронатом УНМИК-а и на јасан начин асиметрично у
односу на оно што су државе".

  

"Имамо да захвалимо пре свега шпанском организатору да се стриктно поштовало свако
правило и свака црвена линија коју је поставила Србија. Данас је у Сарајеву било јасно
ко је држава, а ко није", рекао је Јеремић.

  

Он је рекао да је Србија "увелико у припремама" за оно што следи након изношења
пресуде Међународног суда правде о легалности проглашења независности Косова, а то
је расправа у оквиру УН, као и да "не би требало да будемо изненађени уколико то буде
већ у јулу".

  

"Важно нам је да две трећине света задржи своју позицију по питању Косова, а то је
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непризнавање чина једностраног проглашења независности и наставак подршке
напорима Србије да се избори за почетак нових преговора", навео је Јеремић.

  

(Бета)
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